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To: @minvws.n];[NEESEREXER) @ min vws ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 9/17/2020 5:48:28 PM

Subject: RE: stand van zaken aanwijzing ziekenhuis art 31 Wpg (verplichteisolatie)

Received: Thur 9/17/2020 5:48:29 PM

Ha allen,

Tk denk dat de ROAZen niet erg bly zullen zijn met deze vraag, want 21j voelen zich op dit moment erg druk met de

somatische Covid patiénten en daar zijn wij ook allen bij gebaat.

Een ander wild idee: waarom vragen wij verzekeraars niet om een idee te verzinnen? Vanuit hun rol als zorgbemiddelaar en

zij kunnen dan ook direct de financieringsvraag beantwoorden, want die zal een mogelijk geinteresseerd ziekenhuis toch

ook stellen.

Maar als dit niks is kunnen we het de ROA Zen vragen hoor.

GrIEEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE BERET ins n>
Datum: donderdag 17 sep. 2020 7:13 PM

minvws.ni>,[INGEBEE0 viovws o>Aan:
Q

Kopie: @minvws nl>

Onderwerp: RE: stand van zaken aanwijzing ziekenhuis art 31 Wpg (verplichte isolatie)

Dank voor deze update. Ik vind het een slimme vondst cic rc rast. Goed om serieus te nemen/af te wegen; hij

kent a:EAE ggz als msz goed. Kortom: ik vind het een slim procesvoorste! JEREZ] Benieuwd hodiXEN
Jkt'r tegenaan kijkt, die kent de LNAZ goed en ik niet.

vo[EEN

vor: INCEN) Ee inwisni>
Verzonden: donderdag 17 september 2020 18:32

er
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i>INET)EXE© minvws.ni>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: stand van zaken aanwijzing ziekenhuis art 31 Wpg (verplichte isolatie)

Een update van mijn kant nav gesprek met 5.1.2e A

Pro persona heeft 2- 3 weken geleden ook al contact gezocht met Rijnstate en dezelfde vraag voorgelegd. Daar heeft de RVB

van het ziekenhuis toen afhoudend op gereageerd.
Want, indien het om personen gaat zonder klachten, dan hebben de ziekenhuizen niet zo'n zin om deze patiénten op te nemen

omdat het concurreert met de reguliere zorgverlening. Vooral op de gesloten PAAZ afdelingen, heb je als snel dat de halve

afdeling verplicht leeg moet blijven als je een COVID-19 patiént opneemt. Dat is niet handig, omdat de reguliere zorg ook door

moet gaan.

Toch sant oi wel dat er iets moet komen. Zijn advies: het als verzoek om het te regelen bij het LNAZ leggen (net
zoals de IC-opschaling). Dat verplicht de ROAZ’en het onderwerp te agenderen, wat alleen maar goed is omdat msz en ggz dan

ook weer nader tot elkaar komen, waar dat toch te vaak onterecht naast elkaar functioneert.

Zal ik een verzoek maken voor op de mail aan LNAZ?

Verzoek luidt dan: graag de 11 ROAZ'en laten bespreken welk ziekenhuis per ROAZ regio bereid is covid-patiénten op te nemen

die door de vz Veiligheidsregio verplicht worden geisoleerd/in quarantaine worden geplaatst.
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Hoor het graag!

Verzonden: woensdag 16 september 2020 10:57

Onderwerp: stand van zaken aanwijzing ziekenhuis art 31 Wpg (verplichte isolatie)

Hoi,

We zijn aan het kijken welke ziekenhuizen geschikt en bereid zijn om eventueel verplichte isolatie van covid-patiénten te bieden.

Gisteren heb ik uitgebreid met

LET
van het RIVM gesproken. Hij houdt zich gewoonlijk bezig met de zorg voor TB-

patiénten en van daaruit ook met verplichte isolatie. Hij heeft ook de handreiking voor GGD’en opgesteld voor de afweging
wanneer verplichte quarantaine en isolatie passend zijn.

In principe kan VWS op basis van de Wpg (een deel van) een ziekenhuis aanwijzen, maar we willen dat graag in goed overleg
met ziekenhuizen doen en de meest geschikte locaties vinden.

Stand
a

.Eecontact op met[IEEEo ver de mogelijkheid om gesloten
-afdelingen van ziekenhuizen hiervoor te benutten. Op die afdelingen is er meer ervaring met zorg en dwang, zijn

waarschijnlijk covid-protocollen geimplementeerd en kan waarschijnlijk ook de benodigde ziekenhuiszorg geleverd
worden.

e« Op advies van het RIVM neem ik contact op met het UMC Groningen over het gebruik van de locatie voor verplichte
isolatie van TB-patiénten (Beatrixaord). Waarschijnlijk is het hier mogelijk, maar zal het ziekenhuis een goede

vergoeding willen bedingen. Voor verplichte isolatie van TB-patiénten ontvangt het UMCG een beschikbaarheidsbijdrage
en een speciale ligdagenvergoeding.

¢ Het RIVM heeft me ook geadviseerd contact op te nemen met het Radboud UMC over het gebruik van hun locatie waar

TB-patiénten vrijwillig geisoleerd worden verpleegd (Dekkerswald). Met hen zal ik bespreken of zij indien nodig voor

covid-19 verplichte isolatie zouden willen bieden. Waarschijnlijk volgt daar ook een vraag over de vergoeding uit.

Het opleggen van een verplichte isolatie wordt strikt getoetst door de officier en de rechter. Er moet duidelijk sprake zijn van een

dreiging van besmetting van anderen.EREverwacht om die reden dat slechts in weinig situaties aan de noodzaak

voor verplichte isolatie zal worden voldaan. Als er aan voldaan wordt, is dat waarschijnlijk maar voor enkele dagen wanneer de

besmettelijkheid van de patiént het grootst is.
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